



terugrekenend zorgen dat we op tijd de aanvraag ingediend moeten hebben, de koppeling en backend gebouwd moeten zijn, de testen afgerond zijn, voorlichtingsmateriaal voor GGDs gereed is etc. etc.

Omdat dat echt een hele grote uitdaging die veel onderlinge afstemming en coördinatie vergt start vandaag een 5.1.2e 5.1.2e 5.1.2e om te zorgen dat we dit gaan redden.

5.1.2e en ik zullen 5.1.2e vandaag (en dit weekend) inwerken en zorgen dat ze vanaf maandag er vol in kan.

Groeten,

5.1.2e

PS in de nota naar de minister hebben we aangegeven dat er een go / no go moment is op 23 november. Tegen die tijd hopen we het advies van de AP binnen te hebben, wat waarschijnlijk sterk bepalend gaat zijn voor de politieke haalbaarheid van starten zonder AMvB. 23 nov is de laatste dag dat we ons kunnen terugtrekken uit de aanvraagprocedure (ook al levert dat vast geen vrienden op in Europa)